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Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, 2.O2.2023 r.

Sz. P. Marek Wojtkowski

Prezydent Woclawka

W zwiqzku z planowanq rekonstrukcjq jezdni i chodnika na moscie

stalowym im. Marszalka Rydza - smigrego zwracam sig z prosbq o umieszczenie w
w specyfikacji lstotnych warunk6w Zam6wienia zapisu o prowadzeniu orzez
wykonawcg rob6t pzynajmniej w systemie dwuzmianowym ( w godz. 6 _ 22 )tak,
by do minimum skr6ci6 czas remontu mostu.

Z wyrazami szacu n ku
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